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Szełkowski: Chcę zwrócić uwagę na obrzeża
miastaMiejski samorząd ma nowych radnych

Od dzisiaj (28 listopada) Rada samorządu
miasta Wilna będzie miała czterech nowych
radnych. Samorządową frakcję AWPL
wzmocnią Waldemar Szełkowski oraz Jan
Tomaszewicz.

Waldemar Szełkowski na co dzień pracuje jako
nauczyciel historii w Szkole Średniej im. Józefa
Ignacego Kraszewskiego, zaś Jan Tomaszewicz -
jako doradca mera Wilna (był radnym w latach
2007-2011 z ramienia „Porządku i Sprawiedliwość” („Tvarka ir teisingumas”)).

„Tu nie chodzi o politykę. Samorząd jest  bardziej strukturą gospodarczo – oświatową. To na
Litwie samorządy są zbytnio upolitycznione. Mi chodzi przede wszystkim o zwrócenie uwagi na
obrzeża miasta. Tak aby inwestycje dotyczyły, również takich regionów jak Nowa Wilejka” –
powiedział  PL DELFI Waldemar Szełkowski. Nowy radny chciałby, aby jego rodzima Nowa
Wilejka miałaby lepsze możliwości rozwoju

Także sprawy oświaty są dla Szełkowskiego bardzo ważne. Zdaniem radnego wiele wileńskich
szkół potrzebuje remontu i renowacji. „Prawdopodobnie będę zasiadał w Komitecie Oświaty,
Kultury i Sportu. Sądzę, że mam wystarczające doświadczenie w tych dziedzinach” – podkreślił
Waldemar Szełkowski.

Podczas posiedzenia nowi radni złożyli przysięge, a mer miasta Artūras Zuokas wręczył im
legitymacje. Oprócz dwóch nowych radnych AWPL w samorządzie zasiądą także
konserwatysta Evaldas Maceika i socjaldemokrata Rimantas Vaitkus. Jeszcze dwaj nowi radni z
ramienia Part ii Pracy zostaną zaprzysiężeni podczas następnego posiedzenia Rady
samorządowej.

Wszelkie informacje opublikowane na DELFI zabrania się publikować na innych portalach
internetowych, w mediach papierowych lub w inny sposób rozpowszechniać bez zgody
DELFI. Jeśli zgoda DELFI zostanie uzyskana, t rzeba obowiązkowo podać DELFI jako źródło.
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